

Readme for firmware download V4.74 of 7SD52x/53x and 7SD610

English version

In the SIPROTEC Download Pool for the devices 7SD52/53 and 7SD610 there is again just one setup available for the new firmware version V4.74. This setup supports older hardware versions (80MHz CPU) as well as the actual hardware (3,3V CPU)!

7SD52/53 Firmware V4.74	Hardware /EE/FF(*) Hardware /GG	(80MHz CPU) and (3,3V CPU)
7SD610 Firmware V4.74	Hardware /DD(*) Hardware /EE	(80MHz CPU) and (3,3V CPU)

Restrictions (*):

Please notice that there are two restrictions in the functional scope of firmware V4.74 for devices with 80MHz CPU.

- WEB-Monitor (commissioning tools) not available
- The total amount of internal storage for fault records is reduced.

Remark:

- The interoperability between devices with 3,3V CPU and 80MHz CPU is ensured when using V4.74 on all line ends.

Deutsche Version

Im SIPROTEC Download Pool der Geräte 7SD52/53 und 7SD610 steht ab sofort wieder nur eine Setup Datei der neuen Gerätefirmware V4.74 zur Verfügung. Dieses Setup unterstützt sowohl ältere Hardware-Versionen (80MHz CPU) als auch die aktuelle Hardware (3,3V CPU).

7SD52/53 Firmware V4.74	Hardware /EE/FF(*) Hardware /GG	(80MHz CPU) und (3,3V CPU)
7SD610 Firmware V4.74	Hardware /DD(*) Hardware /EE	(80MHz CPU) und (3,3V CPU)

Einschränkungen (*):

Bitte beachten sie zwei funktionale Einschränkungen der Firmware V4.74 für Geräte mit 80MHz CPU.

- WEB-Monitor (Tool für Inbetriebsetzungshilfe) nicht verfügbar
- Reduzierte Gesamtaufzeichnungskapazität der Störschreibung

Hinweis:

- Die Interoperabilität zwischen Geräten mit 3,3V CPU und 80MHz CPU ist sichergestellt, wenn an allen Leitungsenden die Version V4.74 eingesetzt wird.